
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XIV12020

XIV Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 29 maja 2020 L , przeprowadzonej
w trybie zdalnym zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem , przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji
kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 29 maja 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:13 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad.l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XIV sesję Rady Powiatu
w Końskich. Stwierdził, że obrady sesji są prowadzone z wykorzystaniem środków

porozumienia się na odległość zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020
roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji
kryzysowych. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał

radnych Rady Powiatu w Końskich oraz przybyłych gości. Stwierdził, że sesja zwołana

została zgodnie z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz ze Statutem
Powiatu.
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 20 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt porządku
obrad Panie i Panowie radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.
Przypomniał, że zgodnie z § 11 ust. 4 Statutu Powiatu Rada może wprowadzić zmiany
w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady .

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał zapytanie Radnej Beaty Zbróg: "Proponuję, aby
Pan Starosta rozważył możliwość umieszczania w materiałach dostarczanych Radnym przed
sesją zwyczajną, swoich sprawozdań w formie plików tekstowych. Praktyka ta jest
powszechnie stosowana w radach aktualnej kadencji, można to zauważyć obserwując relacje
z sesji , zwłaszcza w tych gremiach, które cenią sobie transparentność, nowoczesność

i jawność pracy władz, i które z tymi właśnie hasłami szły do wyborów. Myślę, że nic nie stoi
na przeszkodzie, aby tak stało się również u nas. Sprawozdania Starosty są przecież ogólnie
dostępne szerokiej publiczności, możliwe do odsłuchania w trakcie i po sesji. Nie nastąpiłoby

więc żadne naruszenie np. tajności. Jedyna zmiana, to ta, że byłyby dostępne radnym
przed samą sesją, tak jak dostępne są wszystkie pozostałe materiały, projekty uchwał, czy
opinie w wersji tekstowej. Ma to znaczenie dla radnych, którzy chcą się zapoznać

z działalnością Starosty i Zarządu w okresie między sesjami, w sposób bardziej wnikliwy,
dokładny i poważnie traktując swój mandat. Nie jest to myślę problem obciążający

w jakikolwiek sposób włodarza powiatu, bowiem i tak dokument ten musi być przygotowany
na sesję zwyczajną z odpowiednim wyprzedzeniem, a nawet gdyby pojawiły się jakiekolwiek
w nim poprawki, mogą wszak zostać naniesione później z odpowiednią adnotacją. Jest to tym
bardziej ważny dla mnie, ale myślę, że również dla pozostałych koleżanek i kolegów radnych
aspekt mojej pracy , że na 14 odbytych sesji, tajest zaledwie 6 zwyczajną, na której jest
przedstawiane sprawozdanie Pana Starosty - tym bardziej z troską i należytą rozwagą

należałoby się, będąc radnymi, nad tym dokumentem pochylić. W związku z powyższy :

jeszcze raz apeluję do Pana Starosty o podjęcie takiej dobrej zmiany w naszej radzie
i zastosowanie omówionej przeze mnie praktyki przy dalszej działalności" .

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk w związku z pismem Zarządu

Powiatu złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dwa projekty uchwał: w sprawie
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026 oraz zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r. Zaproponował, aby
projekty uchwał były procedowane w podpunktach a,b punktu 9, natomiast pozostałe ulegną

przesumęciu.

Wobec barku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie
porządku obrad.

Glosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:°
Wyniki imienne:
ZA (21)
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Dariusz Banasik, LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek
o rozszerzenie porządku, a następnie poddał pod głosowanie rozszerzony porządek obrad
obejmujący:

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.
4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich w 2019 roku.
5. Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.
6. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego Powiatu Koneckiego za 2019 rok.
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2019 rok.
8. Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2019/2020.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2020-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.,
c) zmiany Statutu Powiatu Koneckiego,
d) o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia Powiatowego Środowiskowego Domu

Samopomocy w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich, utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod
nazwą Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania
Statutu dla w/w jednostki,

e) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020",
f) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego

przy Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",
g) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego,
h) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego w sprawie prowadzonych postępowań

administracyjnych,
i) podtrzymania stanowiska Rady Powiatu w Końskich wyrażonego w uchwale

Nr XXI/76/2012,
10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu

terytorialnego za rok 2019.
11. Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019".

12. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich

za 2019 rok. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Powiatu Koneckiego.
13. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2019 rok.
14. Przedstawienie "Raportu o stanie Powiatu Koneckiego za 2019 rok".
15. Sprawy różne.

16.Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Powiatu.
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Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada jednogłośnie

uchwaliła porządek obrad sesji.

Ad.3
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.

Starosta Grzegorz Piec złożył podziękowania dla Pani Radnej Beata Zbróg, ponieważ

nie spodziewał się, że sprawozdania cieszą się takim zainteresowaniem. Natomiast w kwestii
dotyczącej sytuacji z sesjami nadzwyczajnymi oznajmił, że jest ona spowodowana między

innymi stanem pandemii. Dodał, że ma nadzieje, iż kolejna sesja odbędzie się już

w normalnym trybie. Następnie przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu
w okresie pomiędzy sesjami.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy Powiat otrzymał pomoc
finansową, ponieważ w sprawozdaniu starosta przedstawił, że Zarząd wystąpił z wnioskiem
o pomoc na zwalczanie COVID-19 oraz czy organizacja pracy Starostwa Powiatowego
wróciła już do pierwotnego stanu.

Starosta Grzegorz Piec odpowiedział, że w dniu wczorajszym podpisana została umowa
na kwotę dwa miliony sto tysięcy złotych, której większa część zostanie przeznaczona dla
szpitala, a reszta do dyspozycji Starosta Powiatowego i jednostek podległych oraz innych
instytucji z terenu powiatu. W kwestii pracy urzędu poinformował, że wszystkie wydziały

pracowały tylko nie było bezpośredniego dostępu dla beneficjentów. Dodał, że w obecnej
chwili urząd jest otwarty, natomiast można zaobserwować, że nie ma dużego zainteresowania
i uważa, że wynika to z tego, iż interesanci przyzwyczaili się do innej formy załatwiania

spraw w urzędzie.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami stanowi integralną
część niniejszego protokołu.

Ad.4.
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich w 2019 roku.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosił o skrótowe przedstawienie
materiału, ponieważ treść sprawozdania z działalności Powiatowego Urzędu Pracy
w Końskich w 2019 roku Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Jacek Werens przedstawił

sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich w 2019 roku.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Wojciech Owczarek pogratulował pracownikom Powiatowego Urzędu Pracy
w Końskich, ponieważ uważa, że zadania związane z dystrybucją środków z tarczy
antykryzysowej wykonali wzorowo. Zapytał czy zdaniem dyrektora środki pozostające

w dyspozycji PUP będą wystarczające w związku z ogłoszonym od 18 maja naborem oraz
jakim zainteresowaniem wśród przedsiębiorców cieszą się formy aktywizacji.

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Jacek Werens odpowiedział, że w tym
momencie PUP na aktywizację dysponuje kwotą około dziesięciu milionów złotych. Nabory
zostały ogłoszone w lutym, następnie ze względu na sytuację COVID-19 zostały wstrzymane
i w maju wznowiono nabory. Ponadto wnioskują również o dodatkowe środki w projekcie
konkursowym. Nadmienił, że duże zainteresowanie ze strony pracodawców jest formami
stażu , pracami interwencyjnymi , robotami publicznymi oraz jednorazowymi środkami

na podjęcie działalności gospodarczej.

Radna Dorota Duda zapytała, jak dyrektor ocenia z własnego punktu widzenia skuteczność

działań tarczy antykryzysowej , ponieważ wie, że przedsiębiorcy dość krytycznie
oceniają działania pomocowe.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Jacek Werens oznajmił, że działania

tarczy antykryzysowej ocenia dobrze, środki z ministerstwa są sukcesywnie przekazywane
na konto PUP, a wszystkie wnioski starają się realizować w możliwie jak najszybszym czasie.
Dodał, że pojawiały się pewne problemy, ale wynikały one z błędnie wypełnionych

wniosków.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedmiotowe sprawozdanie.

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich w 2019 roku stanowi
załącznik do protokołu.

Ad.S
Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że materiały

dotyczące oceny realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia Radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji. Ponadto była omawiana na Komisji Rewizyjnej oraz Budżetu,

Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedmiotową ocenę.

Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony stanowi integralną część niniejszego
protokołu.

Ad.6
Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego Powiatu Koneckiego za 2019 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że materiały dotyczące

oceny realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia Radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji. Ponadto omawiane były na Komisji Praworządności

i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Rewizyjnej.

Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości ocenę

stanu bezpieczeństwa publicznego Powiatu Koneckiego za 2019 rok.

Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego Powiatu Koneckiego za 2019 rok stanowi załącznik
do protokołu.

Ad.7.
Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2019 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że informacja o stanie
bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2019 rok Państwo Radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji. Ponadto materiały omawiane był na Komisji Budżetu, Rolnictwa,
Zdrowia i Oświaty oraz na Komisji Rewizyjnej.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedmiotową informację.

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2019 rok stanowi
integralną część niniejszego protokołu.

Ad.8.
Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2019/2020.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotowa
informacja była omawiana na Komisjach stałych Rady Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał zapytanie Radnej Beaty Zbróg: "Pragnę ponieść

problem, na który zwróciłam uwagę na środowym posiedzeniu Komisji Praworządności

i Bezpieczeństwa Publicznego, a dotyczący nawiązania współpracy powiatu z gminami
w kwestii zimowego utrzymania dróg. Od wielu lat podczas zimy mieszkańcy obserwują, być

może niezbyt dokładnie widoczny w innych okresach roku, podział dróg na powiatowe
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i gminne, wyrażający się głównie tym, że pługopiaskarki wykonują tzw. "puste przebiegi"
nie odśnieżając ulic , po których jadą, bo nie są "ich": powiat nie odśnieży gminnych, a gminy
powiatowych. Generuje to nie tylko dodatkowe koszty: paliwa, godzin pracy, ale przede
wszystkim powoduje, że mamy np. świetnie utrzymane boczne drogi gminne, a fatalnie
główne - powiatowe, mimo że to właśnie tą drogą (przy okazji ubijając śnieg) przejechał już

pług. Komentarze naszych wyborców o zarządzających w ten sposób wspólnymi finansami,
możecie sobie Państwo w tym momencie wyobrazić - nie wymaga to dużego wysiłku.

Trudno się również z tymi negatywnymi ocenami nie zgadzać, potwierdzą to również

Państwo Radni, którzy są wszak mieszkańcami i zazwyczaj kierowcami, czy choćby

pieszymi. Żadna prywatna firma nie pozwoliłaby sobie na taką rozrzutność. Tym bardziej
powinniśmy się przyglądać wydawaniu wspólnego "grosza" dbając, aby odbywało się

to efektywnie i oszczędnie. Należy zauważyć, że problem nie jest nowy, był wielokrotnie
podnoszony przez radnych poprzednich kadencji, jest również, tak jak powiedziałam

dostrzegany i oceniany przez mieszkańców. Nie zmienia to faktu , że nadal nie udało się

doprowadzić do finału, w którym drogi powiatowe i gminne byłyby odśnieżane w sposób
skuteczny, oszczędny i nie budzący wątpliwości u obserwujących te działania wyborców.
Nie da się tego zrobić bez współpracy z gminami i nowego podziału dróg , choćby tylko
w okresie zimowym. Mamy możliwość skorzystania z pomocy prawników, tak aby umowy
były rozsądne i zabezpieczające potrzeby wszystkich stron, mamy również w tej chwili
potrzebny na to czas. W związku z tym, apeluję, zgodnie z sugestią pana Dyrektora Zarządu

Dróg Stanisława Mościńskiego, do Pana Starosty i Członków Zarządu o podjęcie skutecznych
rozmów i działań w tym obszarze. Zdaję sobie sprawę, że tyle lat się to nie udawało, ale
myślę, podobnie jak wielu Radnych i mieszkańców, że najwyższa pora na zmiany, również

w tej, niezbyt skomplikowanej , dziedzinie. Pierwszym krokiem powinny być rozmowy, bez
nich niemoc nadal będzie trwała, zwłaszcza, że w kwestiach drogowych nie widać po naszej
stronie zbyt wielu działań. Myślę, że najwyższa pora to zmieni ć ",

Wicestarosta Wiesław Skowron odnosząc się do zapytania Radnej Beaty Zbróg oznajmił,

że z wieloma poruszanymi aspektami można by się było zgodzić, ale są to tylko pozory,
ponieważ w tym temacie były prowadzone rozmowy nie tylko z gminami, ale także w gronie
Radnych Rady Powiatu, w których uczestnikiem była również Radna Zbróg i zapisać można

wszystko. Jako radny kilku kadencji również był zainteresowany tym problemem, ale jak się

okazuje nie jest on prosty jakby wynikało z obserwacji, ponieważ jest kilka powodów, które
utrudniają takie rozstrzygnięcia jakie proponuje Pani Radna. Pierwsza sprawa to grupy dróg:
krajowe, wojewódzkie, powiatowe, gminne oraz lokalne. Ponadto czynności związane

z zimowym utrzymaniem dróg wykonuje wyłoniona w drodze przetargu firma świadcząca

tego rodzaju usługi, z którą powiat podpisuje umowę. Dodał, że podpisać porozumienie jest
bardzo prosto tylko problem jest później z odpowiedzialnością za zimowe utrzymanie stanu
dróg oraz realizacją tego czego oczekują mieszkańcy, a w przypadku zbiorowej
odpowiedzialności w efekcie końcowym odpowiada administrator, czyli w tym przypadku
byłby powiat. Utrudnienia te w jego ocenie wynikają z faktu, że np. na terenie gminy
Stąporków powiat ma łącznie 134 kilometry dróg , a gmina 87 i ta różnica, byłaby problemem
w uszczegółowieniu takiego porozumienia z gminą. Zwrócił uwagę, że jeżeli gminny nie chcą

wchodzić w jakąkolwiek kooperację to nie ma możliwości, żeby prawnie bądź w innej formie
przekonać gminę do współpracy. Reasumując stwierdził, że w jego opinii jedyną możliwością

jaką można brać pod uwagę jest porozumienie z Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad,
z uwagi na fakt , iż droga krajowa jest jedyną, która przebiega przez powiat, natomiast
nie w przypadku dróg wojewódzkich, a tym bardziej gminnych, ponieważ nie ma możliwości

uszczegółowienia takiego porozumienia. Nadmienił, że w poprzednich kadencjach jeden
z radnych podnosił ten temat i Rada Powiatu zajmowała się tym, ale w momencie, kiedy
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dochodzi się do szczegółów okazuje się, że nie da się pewnych spraw "przeskoczyć".

Podsumowując stwierdził, że w jego ocenie w tej kadencji nie widzi możliwości zawarcia
porozumienia z gminami w temacie zimowego utrzymania dróg i uważa, że Zarząd nie będzie

miał możliwości podjęcia takich działań między innymi z powodów przez niego
wymienionych, których jest dużo więcej.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał dyrektora ZDP czy podczas
posiedzeń komisji była sugestia odnośnie zawarcia porozumienia, o którym pisała Radna
Beata Zbróg.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że jego sugestia na komisji była taka, iż sprawa zostanie przedstawiona Zarządowi Powiatu
w celu podjęcia rozmów. Dodał, że jak wspominał Pan Wicestarosta już kilkakrotnie
podnoszony był temat zimowego utrzymania dróg, a głównie chodzi o drogi gminne
i powiatowe. Problemem jest rozliczenie wykonania zadania po podpisaniu porozumienia,
ponieważ każdy zarządca utrzymuje drogi w innym standardzie. Nadmienił, że ZDP
nie posiada tyle sprzętu, żeby logistycznie w pełnym zakresie obsłużyć zarówno drogi
powiatowe jak i gminne. Kolejną sprawą są skutki prawne zimowego utrzymania dróg,
ponieważ jakby nie sporządził porozumienia to i tak spadają na zarządcę drogi.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dodał, że nie wie czy dobrze
zrozumiał, ale z tego co dyrektor powiedział wynika, że powiat nie ma na tyle sprzętu, żeby

dobrze zabezpieczyć utrzymanie dróg, to może trzeba zlecić pewne odcinki. Uważa, że temat
jest trudny, ponieważ wiąże się z odpowiedzialnością prawną, ale sądzi, że rozmawiać zawsze
można i być może znajdą się rozwiązania, które pomogą usprawnić działania.

Wicestarosta Wiesław Skowron podtrzymał swój punkt widzenia, gdyż uważa, że w tej
kadencji nie ma możliwości zawarcia takiego porozumienia. Dodał, że był radnym
poprzednich kadencji i wie, jak to przebiegało, dlatego jednoznacznie określa się w tym
temacie.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedmiotową informację.

Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 201912020 stanowi
załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 10 - minutową przerwę.

Przewodniczący wznowił obrady oraz poprosił o potwierdzenie obecności w celu stwierdziła

quorum. Stwierdził, że w sesji bierze udział 21 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
uchwał.

Ad.9.
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że projekt uchwały

w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2020-2026 był omawiany na Komisji Rewizyjnej i uzyskał pozytywną

opinię.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka , Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław

Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęła Uchwalę Nr XIVI1ZIZOZO w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r. był omawiany na Komisjach stałych Rady
Powiatu i uzyskał pozytywne opinie.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.
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Wyniki glosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz,

Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, CzesławKurcbart, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XIV/1312020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) zmiany Statutu Powiatu Koneckiego,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że projekt uchwały

w sprawie zmiany Statutu Powiatu Koneckiego był omawiany na Komisji Budżetu,

Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty, Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego oraz
Rewizyjnej. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowałyprojekt uchwały.

Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
zmiany Statutu Powiatu Koneckiego.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,
Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec,
Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęłaUchwalęNr XIVI1412020 w sprawie zmiany Statutu Powiatu Koneckiego.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

d) o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia Powiatowego Środowiskowego Domu
Samopomocy w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
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w Końskich, utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod nazwą

Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania Statutu dla w/w
jednostki,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował" że projekt uchwały o zmianie uchwały

w sprawie wyodrębnienia Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy
w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich, utworzenia
odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod nazwą Powiatowy Środowiskowy

Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania Statutu dla w/w jednostki był omawiany
na Komisjach stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywne opinie.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia Powiatowego Środowiskowego Domu
Samopomocy w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich, utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod nazwą

Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania Statutu dla w/w
jednostki.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Jarosław Lasota, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XIV/1S/2020 w sprawie o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia Powiatowego
Środowiskowego Domu Samopomocy w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich, utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu
Koneckiego pod nazwą Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz
nadania Statutu dla w/w jednostki,

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

e) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2020",

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku
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publicznego i o wolontariacie na rok 2020" był omawiany na Komisji Budżetu, Rolnictwa,
Zdrowia i Oświaty; Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Rewizyjnej.
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2020".

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron , Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada jednogłośnie

podjęła Uchwalę Nr XIV11612020 w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy

Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart.
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020".

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

f) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały w sprawie oceny rocznej
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy Towarzystwie
Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka" był omawiany na Komisjach stałych

Rady Powiatu i uzyskał pozytywne opinie.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka".

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
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Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XIV/17/2020 w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej

w Końskich działającego przy Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica
Konecka".

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

g) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że projekt uchwały

w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego był omawiany na Komisjach stałych

Rady Powiatu i uzyskał pozytywne opinie.

Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,
Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec,
Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dorota Duda

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XIV/18/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

h) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego w sprawie prowadzonych postępowań

administracyjnych,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego w sprawie prowadzonych postępowań

administracyjnych był omawiany na Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty;
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Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Rewizyjnej. Wszystkie Komisje
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Pytati nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Glosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego w sprawie prowadzonych postępowań

administracyjnych.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,
Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec ,
Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Dorota Duda

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęła Uchwalę Nr XIVIl912020 w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę

Koneckiego w sprawie prowadzonych postępowań administracyjnych.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

i) podtrzymania stanowiska Rady Powiatu w Końskich wyrażonego w uchwale
Nr XXI/76/2012.

Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, że projekt uchwały w sprawie podtrzymania
stanowiska Rady Powiatu w Końskich wyrażonego w uchwale Nr XXI/76/2012 był

omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywne opinie.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Rady Powiatu w Końskich wyrażonego w uchwale
Nr XXI/76/2012.

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
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Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart , Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha , Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron , Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XIV/20/2020 w sprawie podtrzymania stanowiska Rady Powiatu w Końskich wyrażonego

w uchwale Nr XXI/76/2012.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.10.
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu

terytorialnego za rok 2019.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że sprawozdanie
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok
2019 Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto omawiane było

na Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz na Komisji Rewizyjnej .

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
za rok 2019.

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
za rok 2019 stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.H.
Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019".

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że sprawozdanie
z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2019" omawiane było na Komisja stałych Rady Powiatu.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodnicząc Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019".
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Sprawozdanie z realizacji " Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019" stanowi załącznik

doprotokołu.

Ad. 12.
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich

za 2019 rok. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Powiatu Koneckiego.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że sprawozdanie
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich za 2019 rok wraz z oceną

zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Powiatu Koneckiego Państwo Radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto omawiane było na Komisji Budżetu, Rolnictwa,
Zdrowia i Oświaty oraz na Komisji Rewizyjnej.

Pytati nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich za 2019
rok wraz z oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Powiatu Koneckiego.

Sprawozdanie wraz z oceną stanowią integralną część niniejszego protokołu.

Ad.B.
Sprawozdania z pracy Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2019 rok.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że zgodnie z § 36 ust.
3 Statutu Powiatu Koneckiego Komisja jest obowiązana przedstawić Radzie sprawozdanie
ze swojej działalności co najmniej raz w roku oraz w każdym czasie - na żądanie Rady.
Sprawozdania z pracy Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2019 rok przedłożone zostały

wraz z zawiadomieniem o sesji.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.

Ad.14.
Przedstawienie "Raportu o stanie Powiatu Koneckiego za 2019 rok".

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że przedmiotowy raport został radnym
przedstawiony wraz z zawiadomieniem o sesji. Dodał, że zgodnie z art. 30a ustawy z dnia
5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym debata nad raportem oraz rozpatrzenie przez
Radę Powiatu nastąpi podczas sesji, na której podejmowana będzie uchwała rady powiatu
w sprawie udzielenia lub nieudzielenia zarządowi absolutorium.

"Raportu o stanie Powiatu Koneckiego za 2019 rok" stanowi integralną część niniejszego
protokołu.

Ad.lS.
Sprawy różne.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk odczytał pisma:

• pismo z dnia 20 stycznia 2020 roku Regiorialnej Izby Obrachunkowej w Kielcach -Uchwał

IV Składu Orzekającego: w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu oraz
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w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w uchwale
budżetowej na 2020 rok,

• pismo z dnia 20 lutego 2020 roku od pracowników Specjalnego Ośrodka Szkolno
Wychowawczego w Baryczy w sprawie pomówień pod adresem Dyrektora Jana
Słuszniaka,

• pismo z dnia 26 lutego 2020 roku od Burmistrza Miasta i Gminy Końskie dotyczące

zawarcia porozumienia w sprawie współpracy przy realizacji inwestycji na drogach
powiatowych w Gminie Końskie,

• pismo z dnia 21 lutego 2020 roku od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich

w sprawie analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych Pani Lucyny Ziętek,

Pana Jacka Werensa oraz Pani Beaty Brzozowicz- Dzitkowskiej ,
• pismo z dnia 3 marca 2020 roku od Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie terminu

składania oświadczeń majątkowych,

• pismo z dnia 6 marca 2020 roku od Rady Rodziców przy Specjalnym Ośrodku Szkolno 
Wychowawczym w Barycz w sprawie opinii dotyczącej pracy dyrektora placówki,

• pismo z dnia 7 kwietnia 2020 roku od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich

w sprawie analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych Pani Katarzyny
Zawrzykraj , Pana Andrzeja Cela oraz Izabeli Arwaj,

• pismo z dnia 16 kwietnia 2020 roku od Wojewody Świętokrzyskiego - informacja
o sprawowaniu nadzoru nad działalnością jednostek samorządu terytorialnego oraz innych
podmiotów w 2019 r.,

• pismo z dnia 13 maja 2020 roku od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich

w sprawie analizy danych zawartych w oświadczeniu majątkowym Pana Marcina
Latańskiego.

Odczytana korespondencja stanowi integralna część niniejszego protokołu.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Lilia Brożyna w imieniu własnym oraz mieszkańców gminny Stąporków

podziękowała Staroście, Zarządowi Powiatu oraz Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowym
za pozytywne rozpatrzenie złożonych przez nią interpelacji i wykonanie wszystkich
postulowanych prac związanych z bieżącym utrzymaniem dróg powiatowych w 2019 roku.

Na tym dyskusję zakończono.

Ad.16.
Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Powiatu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząc Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XIV sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023 .

Zbignie

Przygotował(a): Iwona Cholewa
przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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